

## ANNEX C

No. 4117. PROTOCOL RELATING TO MILITARY OBLIGATIONS IN CERTAIN CASES OF DOUBLE NATIONALITY. SIGNED AT THE HAGUE, APRIL 12th, 1930<sup>1</sup>

No. 4137. CONVENTION ON CERTAIN QUESTIONS RELATING TO THE CONFLICT OF NATIONALITY LAWS. SIGNED AT THE HAGUE, APRIL 12th, 1930<sup>2</sup>

No. 4138. PROTOCOL RELATING TO A CERTAIN CASE OF STATELESSNESS. SIGNED AT THE HAGUE, APRIL 12th, 1930<sup>3</sup>

## SUCCESSIONS

*Notifications deposited on:*

29 November 1983

## KIRIBATI

(With effect from 12 July 1979, the date of succession of States.)

*Registered by the Secretariat on 29 November 1983.*

## ANNEXE C

N° 4117. PROTOCOLE RELATIF AUX OBLIGATIONS MILITAIRES DANS CERTAINS CAS DE DOUBLE NATIONALITÉ. SIGNÉ À LA HAYE, LE 12 AVRIL 1930<sup>1</sup>

N° 4137. CONVENTION CONCERNANT CERTAINES QUESTIONS RELATIVES AUX CONFLITS DE LOIS SUR LA NATIONALITÉ. SIGNÉE À LA HAYE, LE 12 AVRIL 1930<sup>2</sup>

N° 4138. PROTOCOLE RELATIF À UN CAS D'APATRIDIE. SIGNÉ À LA HAYE, LE 12 AVRIL 1930<sup>3</sup>

## SUCCESSIONS

*Notifications déposées le :*

29 novembre 1983

## KIRIBATI

(Avec effet au 12 juillet 1979, date de la succession d'Etats.)

*Enregistré par le Secrétariat le 29 novembre 1983.*

<sup>1</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. CLXXVIII, p. 227; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Index No. 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see references in Cumulative Indexes Nos. 4, 8, 10, 11 and 13, as well as annex C in volume 952.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. CLXXIX, p. 89; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Index No. 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 171, 570, 683, 723, 749, 826 and 952.

<sup>3</sup> *Ibid.*, p. 115; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Index No. 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see Cumulative Indexes Nos. 2, 4 and 8 to 10, as well as annex C in volumes 952 and 1080.

<sup>1</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CLXXVIII, p. 227; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans l'Index général n° 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 4, 8, 10, 11 et 13, ainsi que l'annexe C du volume 952.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. CLXXIX, p. 89; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans l'Index général n° 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 171, 570, 683, 723, 749, 826 et 952.

<sup>3</sup> *Ibid.*, p. 115; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans l'Index général n° 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir Index cumulatifs n°s 2, 4 et 8 à 10, ainsi que l'annexe C des volumes 952 et 1080.